
RAADSBESLUIT

Datum 
17 oktober 2019

De raad van de gemeente Papendrecht,

gelet op Verordening rekenkamercommissie gemeente Papendrecht;

besluit:

1. Kennis te nemen van het onderzoeksrapport van de Rekenkamercommissie Papendrecht getiteld 
'Grip op ICT?', de bestuurlijke reactie daarop en het nawoord van de Rekenkamercommissie;

2. De in het Rekenkamerrapport verwoorde conclusies en aanbevelingen te onderschrijven en 
daarmee het college de volgende verzoeken te doen, te weten: 

Conclusie: Het totaalbeeld is dat er in gemeente Papendrecht sprake is van ‘Grip op ICT’. De 
samenwerking met Drechtsteden en de drive van het management geeft een goed fundament om dit  
ook in de toekomst zo te houden. Papendrecht is dus goed op weg naar haar digitale toekomst.

De rekenkamercommissie doet de aanbeveling aan de gemeenteraad om het college te verzoeken:

a. de mogelijkheden van ICT bij vernieuwingen expliciet te maken in het in de gemeenteraad van 
Papendrecht vast te stellen beleid, zodat dit ook geagendeerd kan worden in verschillende 
overleggremia met Drechtsteden. Dit op een zodanige wijze dat de maatschappelijke relevantie en 
financiële consequenties voor de raad duidelijk zijn. 

b. de mogelijkheden van het mechanisme van het storyboard beter te benutten door te sturen op de 
voortgang van storyboards om daarmee de lokale Papendrechtse invulling te versterken.

c. de rol van informatiemanager in te vullen, indien nodig op een andere dan de gebruikelijke wijze en 
om duidelijke doelen mee te geven voor de doorontwikkeling van ICT binnen Papendrecht. 

d. om de mogelijkheden van datagedreven werken ten behoeve van feitelijke 
verantwoordingsinformatie beter te benutten. Dit kan als eerste stap dienen voor een 
toekomstbestendige organisatie waarin data-inzichten structureel worden gebruikt voor uitvoering, 
beleid en verantwoording. 

e. om te inventariseren wat de behoefte binnen de raad is voor kennisontwikkeling op het gebied van 
ICT en om middels kennissessies in de beeldvormende fase in deze behoefte te voorzien. Daarbij 
dient nagegaan te worden wat nodig is om de opkomst bij deze kennissessies te verhogen.

f. om in raadsvoorstellen een informatie-paragraaf op te nemen en om daarmee expliciet aandacht te 
vragen voor ICT consequenties van voorstellen en de uitvoering hiervan.

g. De rekenkamercommissie doet de aanbeveling aan de gemeenteraad de verbinding tussen de raad 
van Papendrecht en de Drechtraad te versterken door de impact van besluiten uit de Drechtraad 
voor Papendrecht te duiden en de wensen voor maatschappelijke inzet van ICT vanuit Papendrecht 
in de Drechtraad te bespreken, waarbij de verantwoordelijkheden van beide gremia worden 
gerespecteerd. Hiervoor is onder andere nodig dat scherper wordt afgebakend welke onderwerpen 
thuis horen in de Papendrechtse raad en welke onderwerpen in de Drechtraad. 



Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 17 oktober 2019,

de griffier,

C.G.M. Bus

de voorzitter,

A.J. Moerkerke
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